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Pohled na stan ze shora 

V tomto čísle najdete: 

* Ohlédnutí za 1. Dolanským Gala Plesem  * Společenská kronika 

* Jak to bude se školkou    * Život na dolanském ranči  

* Zpráva z MŠ, Zpráva ze ZŠ   * Zpráva z Debrna 

* Plánované akce     * Inzerce 

 

1. Dolanský Gala Ples – Jak to bylo 
Byl březen 2019 a já se s Katkou Štikovou chystala jako každý rok na ples v Praze Písnici, na „ples ve 

stanu“. Lákala jsem i holky ze zumby, nikomu se moc nechtělo, nebo už měl nějaký program. Nakonec 

s námi vyrazily Šárka Dobšová a Vlasta Fürstová. Byly jsme na cestě a já viděla, že holky mají své 

pochybnosti. Ty se ovšem rozplynuly, jakmile jsme nakráčely do obrovského a nádherně nazdobeného 

party stanu, který už byl zaplněn lidmi, a hudba hrála. Holky byly nadšené a ples jsme si náramně užily.  

A tehdy se zrodila ta myšlenka. Šlo by to i u nás v Dolanech? Martin obvolal všechny dodavatele a 

dopravce, zjistil možnosti, sestavily jsme organizační výbor Zdena Vlasáková, Tereza Vlasáková, Vlasta 

Svojsíková, Šárka Dobšová, Vlasta Fürstová, Nika Otiepková a Kristýna Babocká, holky udělaly 

průzkum ve vsi, hlavně tedy v hospodě a vlak jménem 1. Dolanský Gala Ples se rozjel. 

Oslovily jsme firmy a podnikatele z Dolan, Kralup i z Prahy a získaly tak zajímavé partnery a sponzory, 

a ještě zajímavější ceny do tomboly. V říjnu jsme vylepily plakáty, vytiskly vstupenky a čekaly, co se 

bude dít. Najednou byla várka lístků vyprodaná. 200ks vstupenek bylo pryč ani ne za měsíc. Počítaly 

jsme, že se bude stan stavět pro 250 osob, nakonec to byl téměř dvojnásobek. 

Ve středu 12. 2. 2020 přijeli borci ze stany4party, nejdřív 

minuli odbočku a museli složitě couvat u sběrného dvora, tak 

hned po ránu způsobili v obci lehký rozruch   ale nakonec to 

zvládli. Na hřišti už na ně čekala parta ochotných dolaňáků 

včetně pana starosty Pepy Drápely a nejmladšího pomocníka 

Kryštůfka Otiepky a společně, pod taktovkou majitele Petra 

Haase, jsme postavili úžasných 550 m
2
 zábavní plochy. Ve 

čtvrtek ještě dotáhli pár drobností a hlavní paráda byla hotová. 

V pátek ráno dorazil náš číšnický dream team Marek Lochman a bráchové Zbyněk a Lukáš Běhůnkovi, 

největší dříči a zároveň věčně usměvaví elegáni, bez kterých bychom do takové akce určitě nešli. A 

skvělí dopravci Jarda Pospíšil a Roman Vopálenský přivezli to nejdůležitější, bez čeho by i ten stan 
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vypadal trochu smutně - 50 stolů, 20 bistro stolků, 430 židlí, 8 m dlouhý bar, 40 barových židliček, 

téměř 4000 skleniček, ubrusy, dalších 13 ks stanů 6 x 3 m, pod které se postavila šatna, kuřárna a 

toalety, a mnoho dalšího inventáře a mobiliáře od Dana a Jitky Jelínkových, úžasných a obětavých 

majitelů společnosti NFCP rental equipment s.r.o. Veškeré vybavení se vešlo na asi 84 palet a přivezlo 

to 7 velkých aut. 

Dolanské holky se na to vrhly a za chvíli už byly všechny stoly i 

židle v gala. Kluci z dream teamu v čele s Martinem Babockým 

makali skoro celou noc, postavili všechny ostatní stany, bary, 

lednice, barmanské zázemí a zázemí pro kapelu, rozvěsili světýlka, 

roztahali kabely a aby byli v sobotu schopní, šli si aspoň na pár hodin 

lehnout do karavanu, který tam byl pro ně na víkend připravený. 

V sobotu dopoledne už vše vypadalo téměř dokonale, ještě pár 

drobností, kytičky na stůl od krásné paní Moniky Křišťanové, 

Květiny Monika z Kralup nad Vltavou, vystavit auto škoda Kamiq, 

které nám do tomboly zapůjčila paní Bára Janošová z Auto Kralupy, 

Martin Babocký alias DJ Bába se naladil s kapelou a šampaňské mohlo začít téct proudem. 

Stoly se zaplnily téměř úderem 18 hod, pánové měli elegantní obleky, dámy měly krásné róby a všem to 

moc slušelo. Všichni se usmívali a zářili a těšili se a chválili, ples mohl začít. Na úvod nám zatančily 

holky z TS Naděje, starosta řekl pár slov a pak nastala exploze zábavy 

díky vynikající kapele Globus Band pod taktovkou Ladislava 

Hodovského, která nás provázela celým večerem a hrála tak perfektně, 

že by nám ji mohli závidět i v daleké Písnici. Fotokoutek Vládi Hodače 

si málem zavařil čočku, aby nám udělal spoustu nádherných, vtipných, 

šťastných a romantických fotek a okamžiky štěstí mnozí jistě zažili i při 

vyhlašování tomboly, ze které si odnesli samé zajímavé a hodnotné 

ceny. Vím, že na víkend na chalupě v Humpolci na Šumavě si brousil 

zoubky kdekdo.  

Já sama jsem si ples náramně užila, i 

když jsem si pořádně zatančila a první drink jsem si nalila až po půlnoci, 

když už bylo po tombole a jiných povinnostech, se kterými mi ale hodně 

pomohli Katka Štiková, Vlasta Svojsíková a Simča Kopecká. Holky 

díky. Tančila jsem a tančila, až jsem si střevíčky protančila a domů jsem 

přišla s nadsázkou řečeno s prvním ranním rozbřeskem, šťastná. 

Vím, že bylo pár nedostatků, ale na tom už se pracuje, hledá se řešení a 

nové možnosti, abychom si to zase za rok mohli společně pořádně užít. 

Ještě jednou moc děkujeme všem, kteří pomáhali, 

jakkoliv se podíleli, finančně přispěli i nám třeba jen 

fandili a stáli za námi a podporovali nás milými slovy. A 

děkujeme všem odvážným, kteří nám věřili, koupili si 

vstupenku a přišli, a nakonec si to snad i užili a bavili se 

s námi. 

Já bych ze srdce a úplně nejvíc chtěla poděkovat svému 

muži Martinu Babockému, že je takový blázen a umí se 

nadchnout pro věc a dotáhnout ji do konce a třeba tři dny nespat, aby všechno klaplo a že díky lidem, 

které má kolem sebe zhmotní obyčejnou myšlenku v 1. Dolanský Gala Ples. 

Kristýna Babocká 
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Rej masek ve školce 

Jak to bude se školkou 
Přístavba Mateřské školky Sluníčko je naplánována na termín 1. 6. až 30. 9. 2020 s tím, že by od 1. 10. 

2020 byla opět v provozu. Na červen a září, tedy mimo dobu, kdy má MŠ prázdniny, je zajištěn provoz 

mateřské školky v přízemí budovy Základní školy Dolany. K tomuto máme souhlas Hygieny Mělník, se 

stanovením podmínek, které musíme dodržet, jako je umístění šatny, počet WC, vybavení tělocvičny, 

prostor pro stravování a dovoz obědů. V květnu bude nutné na hygienu dodat jídelníček na dopolední a 

odpolední svačiny, a to kvůli tomu, že v ZŠ nejsou technologické podmínky pro výrobu, a bude proto 

nutné používat hotové balené výrobky. 

Co se týká vlastní stavby – přístavby MŠ, bylo dne 19. 2. 2020 zveřejněno dle zákona č. 134/2016 Sb. 

zadání výběrového řízení, jehož výsledek by mohl být znám ve druhé polovině měsíce března.  

Nezávisle bude v termínu jarních prázdnin MŠ provedena 1. fáze modernizace kuchyně MŠ, kdy bude 

instalován nový sporák, konvektomat, myčka a varný úsek. Druhá fáze, tedy dokončení umývárny, 

přípravny a kuchyně, bude provedena v letních měsících. Po ní by kuchyně MŠ splňovala všechny 

podmínky hygieny na vlastní provoz a na zvýšení počtu vařených jídel. 

V případě úspěšného dokončení výběrového řízení by zápis dětí do MŠ proběhl v polovině září už na 

zvýšenou kapacitu. V opačném případě, k čemuž doufáme, že nedojde, by se zápis konal v květnu. 

O konkrétních novinkách budou informováni rodiče dětí prostřednictvím MŠ na schůzkách. 

Josef Drápela, starosta obce 

Jaro ve školce 
Slunce volá na sněženku. 

Jaro, jaro, už je venku! 

Pěkně nastav bledá líčka 

a usměj se do SLUNÍČKA... 

V naší školce na přírodovědném okně kvetou orchideje, pokus s 

klíčením obilí a semínek se nám zdařil a  jíva - kočičky, či spíše kocouři 

od pana Pepy Kaluše udělali radost nejenom dětem, ale i všem děvčatům 

v MŠ. Děkujeme za milou jarní pozornost. 

Ve školce slavíme narozeniny dětí, připravujeme se na 

jarní svátky, a co nás s dětmi nejvíce pobavilo? 

Samozřejmě rej masek!!! Škoda jen, že v době karnevalu 

bylo dětí méně a to z důvodů nemocí, které na děti dolehly. 

Ale i přesto do školky přiletěla motýlková víla s beruškou, 

myška Minnie a Ferda mravenec, připlula mořská panna, 

čarodějnice si zapomněla koště a Sněhurka dorazila bez 

trpaslíků. Elza přivedla celou partu princezen, přiletěli i 

Spidermani s Batmanem. Honosně si vykračoval na 

vysokých nohách růžový plameňák a kocour se skamarádil 

se lvem - spíše s malým lvíčkem. 

V rámci našeho školního vzdělávacího programu (ŠVP pro předškolní vzdělávání) pořádáme dopravní 

dopoledne na dopravním hřišti, kam jsme pozvali i žáky 1. a 2. ročníku ZŠ v Dolanech. Slibujeme si od 

této vzdělávací aktivity upevnění poznatků a znalostí dětí v oblasti dopravní prevence a dodržování 

bezpečných pravidel chování dětí na silnicích, při přecházení vozovky, poznávání dopravních značek atd 

Přejeme Vám všem hodně zdraví a jarního sluníčka. 

Za kolektiv MŠ SLUNÍČKO Dolany nad Vltavou Alena Klimentová 
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Život na dolanském ranči – „rok 2020 začal“ 
Drazí čtenáři, 

ani jsme se nenadáli a máme tu rok 2020. Pevně doufám, že se všichni máte dobře, jste zdraví a nový 

rok Vám přinesl jen samé příjemné zážitky, stejně jak je tomu u nás na ranči. Než zpravodaj otevřete, 

uvařte si čaj nebo kafíčko, posaďte se do křesla a udělejte si „relax time“. Snad se Vám bude článek líbit 

a bude to pro Vás příjemné počteníčko. 

Před koncem roku na nás nebylo zapomenuto a i na ranči se zastavil Ježíšek s krásnými dárky pro děti 

z koňského kroužku. Tímto společným setkáním jsme uzavřeli úžasný, zážitků plný, nezapomenutelný 

rok 2019. Co více dodat, než že děkujeme. Děkujeme tam nahoru za to, jak je na ranči krásně, díky 

všemu a všem, kteří jsou jeho součástí. 

Pointou tohoto článku je ale vyprávění o dalším zimním prodlouženém víkendu ve Svatošských skalách, 

který se stal již tradicí. Oproti loňskému roku, kdy jsme Svatošky navštívili pouze na víkend, byl letošní 

pobyt prodloužen a vyráželi jsme už ve čtvrtek večer. Musím říct, že to byl výborný nápad, měli jsme 

totiž možnost si to celé užít více a déle. I tak jsme však měli co dělat, abychom stihli vše, co bylo na 

programu. Hlavní a nedílnou součástí byly pobočnické zkoušky, kdy děti musely projít několika úkoly, 

které samozřejmě splnily úspěšně a staly se tak novými, právoplatným pobočníky ranče, jinak řečeno 

pravýma rukama kapitánů. Dětmi nejvíce obávaná aktivita byla -  jak jinak - noční bojovka. No, co 

myslíte? Všichni se báli jako vždy, ale nebyli by to hrdinové z dolanského ranče, kdyby to nezvládli. 

Letos jsem je obdivovala více než kdykoliv jindy. Hustá, černá tma, světlo jen od svíček, které chvílemi 

zhasínal vánek, z nebe lilo jako z konve a k tomu ten strašidelný hlas všude kolem. No dejte mi pokoj, já 

bych z té naší vyhřáté chaty plné světla nevylezla, ani kdyby trakaře padaly. Můj obdiv a obrovskou 

pochvalu bych tedy ráda věnovala všem dětem, ale vyzdvihla bych děvčata, která splnila výše zmíněné 

pobočnické zkoušky i bojovku zároveň., Jsou jimi: Eliška Kubešová, Eliška Stránská, Zuzanka 

Hodíková, Káťa Čmelíková, Natálka Černohubová, Nikolka Černá a Ema Hejnicová.  

Z víkendu máme ještě jednu výjimečnou, krásnou vzpomínku a zážitek v jednom, a to návštěvu 

skvostného Vánočního domu v Karlových Varech. 

Není to daleko od areálu Svatošských skal, a tak 

jsme se vydali na pěší túru. Po příjemné procházce 

trvající asi hodinu jsme dorazili na místo činu. Stáli 

jsme před branami domu, který měl na sobě tolik 

vánočního osvětlení, že skoro nebyla vidět jeho 

střecha. Byla to náramná podívaná. Když jsme 

vkročili dovnitř, spadly nám papuly ještě více. 

Jednoduše NÁDHERA! Takových světýlek, figurek, 

ozdobiček a všeho možného snad nikde jinde 

neuvidíte. Děti byly nadšené, a aby jim na tento 

výlet zůstala i hmatatelná památka, každý si mohl 

koupit nějaký suvenýr. Pokud jste už dříve 

zvažovali, zda Vánoční dům navštívit, určitě neváhejte, můžeme vřele doporučit. 

Abych zimní prodloužený víkend shrnula - nemůžu opět napsat nic jiného než: bylo to WAUU!!! Věřím, 

že jsme si to všichni maximálně užili a že se už maximálně těšíme na další zimní Svatošky. 

Já vím, že jsem znovu přesáhla hranici krátkého článku, ale když já to jinak neumím. Jsem těch všech 

zážitků a vzpomínek tak plná, že se nedokážu v tom vyprávění Vám všeho dopodrobna ubránit.  

Abych se dostala i k novým, budoucím plánům: Skoro nám ťuká na dveře akce, můžu-li říci už tradiční, 

„Čarodějnice na ranči 2020“. Těšíte se? Já osobně šíleně moc. Čarodějnice se budou u nás na ranči konat 

30. 4. Stejně jako minulý rok je tato akce s přespáním u koní a každé dítko z koňského kroužku si bude 

moci přivést svého kamaráda. Děti, budeme se na vás moc a moc těšit, zase si to spolu parádně užijeme.  
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Po čarodějnicích bude následovat letošní první noc u koní, která se bude konat v červnu. Ale o tom až 

zase v dalším čísle zpravodaje. 

Koukám, koukám a není to, tak hrozné, ne? Myslím, že jsem Vás tentokrát docela šetřila a neučtete se 

k smrti jako obvykle . Věrní čtenáři našeho seriálu z dolanského ranče, mějte se 

krásně! Už pomalu, ale jistě přichází jaro, a tak vytáhněte zahradní nábytek, abyste 

mohli příští článek číst už pěkně venku, nasávat dlouho očekávané sluneční paprsky 

plné nové energie. U příštího článku na viděnou. 

 

Appaloosa Ranch Kocanda, z. s. Nikola Surá 

 

A znovu pneumatiky… 
Pneumatika není odpadem, je předmětem zpětného odběru a kolektivní systém ELTMA se o ni dále 

postará. Tím, že pneumatiku zakoupíte, zaplatíte recyklační poplatek a můžete ji, když doslouží, 

BEZPLATNĚ odevzdat do místa zpětného odběru, v pneuservisu. Místa zpětného odběru naleznete na 

www.eltma.cz . 

Důrazně vás žádám, odevzdávejte pneumatiky v místech zpětného odběru. Neodkládejte je ve sběrných 

místech obce a už vůbec ne podél silnic, do přírody. 

OBEC ODVEZLA V ROCE 2019 NEUVĚŘITELNÝCH 426 KUSŮ PNEUMATIK A V LETOŠNÍM 

ROCE DALŠÍCH 182 KUSŮ. Velké poděkování za toto patří panu Pavlu Černákovi. Tím byla uklizena 

nevzhledná halda z č. p. 4.  

Nejbližší místa zpětného odběr v našem okolí: 

  

Postarejte se o použité pneumatiky, po přezutí vašich aut, zákonným způsobem a 

nezatěžujte rozpočet obce. 
Ing. Tomáš Vlasák 

Učíme se O jako ohleduplnost 
Zima v Dolanech je kvůli zakouřenému ovzduší a poloze v dolíku náročná. Odměnou, že to všechno 

vydržíme, je možnost procházky po okolí Dolan. Když potřebujete vyfoukat, vyrazíte na cesty do polí, 

když se chcete projít bez námahy, po rovince, tak se můžete vydat na procházku kolem řeky. Ale 

nerušená a klidná procházka kolem řeky ať na jednu či na druhou stranu je prakticky nemožná… Na obě 

strany se nám rozmohla automobilová doprava. Auta to sice mohou objet přes řádné silnice - horem, ale 

to by bylo moc dlouhé. A tak s chutí vyrazí mezi chodce či cyklisty na cesty kolem řeky. Směr na 

Libčice nás trápí již delší dobu. Procházka je zde cvičením v uskakování před spěchajícími auty. A cesta 
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~  Společenská kronika ~ 

do Kralup? Tam se uskakuje autům a při tom se cvičíte na průchod tankodromem. Projížďku na kole 

raději vzdejte.  

Ve škole se učíme jako první písmenko O a k tomu přidáváme, jak se máme chovat – OPATRNĚ A 

OHLEDUPLNĚ. Škoda, že pro některé naše spoluobčany je ohleduplnost cizí slovo, jinak by přece 

kolem Vltavy auty nejezdili a nechali by tento prostor pro pohodu, klid a relax.  

Posílám i fotky - dolanská část a kralupská. Jestli najdeš 10 rozdílů… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jarmila Momutová 

 

 

 

Narozeniny oslavili nebo oslaví: 

Štěpánková Eva 70  Kazdová Miluška  70 

Vidimová Jiřina 80  Kořínková Marie  81 

Hořánková Emilie 83  Malečková Marie  84 

Tomsová Miroslava 88  Vlasák Jaroslav  91 

Vlasáková Anna 98 
 

Narození dětí: 

Králová Ella Čermák Filip Šťastný Miloslav 

Navždy nás opustili: 

Klimentová Jindřiška 

Věra Pokorná 

Novoroční ohňostroj  
I když už uplynulo hodně času, přinášíme krátkou zprávu o tradičním Novoročním ohňostroji konaném 

na hřišti TJ Sokol Dolany jednu hodinu po silvestrovské půlnoci. Ohňostroj byl parádní a tentokrát 

doprovázený hudbou z filmu Piráti z Karibiku, kterou složil Hans Zimmer. Na financování se podílela 

obec a největší sponzorskou měrou pan Jan Kučera, kterému tímto děkujeme.  

Myslivecké okénko  
aneb jak předcházet střetu se zvěří a jak se chovat se psem v honitbě  
Chtěl bych upozornit naše občany, jak co nejvíce minimalizovat střety aut se zvěří, ke kterým v poslední 

době v okolí Dolan dochází velmi často. Pravděpodobnost střetu se zvěří se zvyšuje večer mezi 17 

hodinou a půlnocí a dále mezi 5 až 9 hodinou ráno. 

dolanská část 

kralupská část 
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Jak se vyhnout střetu se zvěří 

- dbát opatrnosti v místech označených dopravní značkou „Pozor, zvěř“ 

- předvídat možný výskyt volně žijících zvířat a přizpůsobit tomu jízdu 

- v místech pravděpodobného výskytu zvěře kontrolovat obě strany silnice 

- v případě zjištění pohybu zvířete zpomalit a ztlumit dálková světla 

- počítat s tím, že poblíž jednoho zahlédnutého zvířete mohou být i další 

- lepší je zvolit čelní náraz než divoký manévr s rizikem vážné havárie 

Jak postupovat po střetu se zvěří 

- zapnout výstražná světla a místo označit výstražným trojúhelníkem 

- přivolat policii – v případě zranění osob ale nejprve volat záchranáře 

- neposkytovat zvířeti pomoc či je odklízet – hrozí zranění nebo nemoc 

- policisté kvůli zvířeti kontaktují správce honitby nebo myslivecké sdružení 

- kontaktovat asistenční linku pojišťovny a pořídit fotografie (mobilem) 

- pozor na pytláctví – zabité zvíře si motorista nikdy nesmí ponechat           Zdroj: Policie ČR 

Také upozorňuji na to, jak se chovat se psem v honitbě. Velmi často se setkáváme s majiteli psů, kteří 

mají psa mimo svůj dosah, a tudíž ho nemají pod svým vlivem. Stává se, že je pes i 200 m od svého 

pána, takže ten nemůže vidět, co kde dělá a jak se chová. 

Zákon o myslivosti přímo ukládá, že v prostoru honitby, což znamená většinou mimo intravilán obce (= 

tam, kde končí zahrady a domy), musí být pes pod vlivem vůdce (svého pána). Řada soudních judikátů 

následně stanovila, že pod vlivem vůdce je pes pouze na vodítku, rozhodnutí soudů bylo podloženo 

mnoha znaleckými posudky soudních znalců. 

Naprostá většina myslivců je slušná a vždy nejprve pejskaře upozorní, aby se chovali, jak mají. Ti 

komunikativnější vám rádi vysvětlí, že příroda je od jara do podzimu plná mláďat a že i volně žijící 

živočichové mají právo na svůj klid. A v zimě, obzvlášť pokud je sněhová pokrývka, může jakékoliv 

prohnání psem stát daný druh i život. 

Na vlastníky psů a koček se vztahuje ustanovení § 21 odst. 3 zákona o myslivosti, které jim bez výjimky 

zakazuje psy a kočky nechat volně pobíhat v honitbě. Pes i kočka musí být na vodítku. Možnost, aby se 

pes vzdálil z vlivu svého vůdce, a to jen přechodně, se týká jen psů loveckých, slepeckých, 

zdravotnických, vojenských a služebních. 

Zákaz volného pohybu psů a koček se vztahuje i na účelové komunikace, které jsou honebními 

pozemky. Zákon volného pobíhání psů na silnicích procházejících honitbou je uveden v předpisech o 

silničním provozu a říká, že pes na nich musí být veden na vodítku. 

Kontrolu bude provádět myslivecký hospodář a členové myslivecké stráže. 

Myslivecké stráži je přiznán statut veřejného činitele (zákon č. 238/1999 Sb.), terminologií platného 

trestního zákoníku č. 89/2012 pak statut úřední osoby. Důvodem bylo volání zejména myslivecké (a 

rybářské) veřejnosti, neboť docházelo k různým incidentům s lidmi podezřelými z pytláctví, s osobami 

rušícími klid zvěře, k rozepřím při zastavování vozidel, a tím znevažování práce těch, kteří přijali 

jmenování do funkce této stráže. 

Přeji Všem krásné jaro a mnoho hezkých zážitků v naší okolní přírodě.  

Myslivecký hospodář Jiří Halík ml. 

Ohlédnutí za uplynulým rokem 2019  
aneb co se dělo v naší vesničce Debrno v prosinci 2019 
Nejprve poděkování OÚ za zaplacení našeho vánočního stromečku, který koupil a zasadil pan Pavel 

Holcr. Také jemu patří poděkování za čistou obec, o kterou se řádně stará. Poděkování panu Jiřímu 

Vágnerovi za přivedení elektřiny a osvětlení stromečku. Slavnostní rozsvícení se konalo 29. 11. 2019 
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Občané Debrna u stromečku 

v 17 hodin a zúčastnilo se ho 29 dospělých a 12 dětí, zazpívali jsme si koledy, a kdo už měl napečená 

cukrátka, přinesl je ochutnat. Pila se slivovice, grog a svařené víno.  

Popřáli jsme si k vánočním svátkům, ale 24. 12. jsme se sešli znovu, tentokrát u kapličky, celkem nás 

bylo 27 dospělých a 16 dětí, popíjelo se, co kdo 

přinesl.  Poděkovat bych chtěla paní Dolákové, 

která se přistěhovala do Debrna těsně před 

vánočními svátky a přinesla dobré koláče, které 

jsme si s chutí dali a tím dala „zápisné“ do naší 

obce. Na silvestra se slavilo u Vágnerů před 

domem u ohně. Tímto děkujeme za zorganizování 

a poděkování patří také všem, kteří přinesli 

pohoštění a pití. Sešlo se nás 24 dospělých a 10 

dětí.  Slavilo se dlouho přes půlnoc.  

Při všech akcích, které pořádáme v Debrně, jsou vrátka u naší kapličky 

otevřená. Rozsvítíme svíčky a vzpomínáme na Petra Ptáčka, který nás 

opustil.  

Občané věří, že našich oslav se také zúčastní někdo z OÚ Dolany. Jste tímto 

zváni na akci v Debrně, a to na pálení čarodějnic. Těšíme se na hojnou účast 

občanů Debrna a Dolan. 

Místo, které zve k posezení v ulici V Šárkách, zhotovené panem Františkem 

Hřebikem včetně zvířat ze samorostů. 

Marie Kozelková 

Nadílka pod stromečkem 
I když jaro ťuká na dveře, chtěla bych se krátce vrátit k vánočnímu setkání u 

dolanského vánočního stromu, které proběhlo 1. 12. 2019. Jak se vám setkání 

líbilo a jestli jste odcházeli alespoň trochu s vánoční atmosférou na duši, to 

bohužel nevím, ale že jste z této adventní neděle udělali neděli Štědrou, to vím 

určitě. Na zahřátí se zde nabízely horké nápoje a výtěžek z tohoto prodeje byl 

věnován škole. A letos byl velmi štědrý, věnovali jste nám 10 500 Kč, za které 

všem velmi děkujeme. V minulých letech jsme výtěžek ze setkání věnovali dětem 

na kulturní akci - bylo to 3 000 Kč. Letos nás čeká škola v přírodě, tak bychom 

peníze rádi použili na tuto akci, nebo když uvidíme něco, co by dětem udělalo 

radost, tak půjdeme do toho. Chtěli bychom vás o tom informovat, abyste věděli, 

jak byl tento velký dárek využit. Ještě jednou všem velmi děkujeme a doufáme, 

že vám to dolanské děti vrátí třeba při nějakém setkání, ze kterého budete mít 

hezký pocit  . 

Mimo zpívání koled a poslechu krásného hlasu Nely Süssmilchové mohli návštěvníci rozhodnout o NEJ 

sněhulákovi. V této vánoční soutěži se v prosinci sešlo mnoho sněhuláků 

všech velikostí, vyrobených z různých materiálů. Každý sněhulák měl své 

kouzlo, proto děkujeme dětem i rodičům, kteří s výrobou měli zajisté 

velkou práci. Rozhodčí, tedy občané Dolan, zvolili jako výherce soutěže 

dva velké sněhuláky, které vytvořila rodina Bláhových. Prvních deset 

tvůrců, kteří získali nejvíce hlasů, si mohlo vybrat odměnu v podobě 

hračky/sportovní potřeby, které zakoupila obec a Základní škola.  

Jarmila Momutová, Tereza Vlasáková 
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Odpady a my 
V odpadovém hospodářství obce došlo k několika změnám. Změnil se nám 

systém sběru skla. Byly instalovány nové kontejnery zelené barvy s nálepkou 

„Směsné sklo“. Nadále v co největší míře vytřiďte veškeré obalové a tabulové 

sklo z komunálního odpadu, ale již není třeba ho dělit na bílé a barevné. Toto 

obstará zpracovatel. Kůrovec působí problémy nejen v lesích, ale zasáhl i do 

odpadů. Z důvodu nízké ceny dřeva zpracovatelé upřednostňují výrobu papíru 

z vlákniny a cena vytříděného papíru klesla až do záporných čísel (za odevzdané kilo papíru zaplatíte 1,-

Kč až korunu padesát). I přes tuto nepříznivou situaci neměňte své zvyklosti a dále separujte papír 

z domácností. Opět připomínám věci, které nepatří do kanalizace a působí nemalé problémy na čističce: 

hygienické vložky, navoněné ubrousky, které nejsou z papíru, ale z netkané textilie (plastu) - vše patří 

do komunálního odpadu. Veškeré tuky a oleje z kuchyně odevzdávejte ve sběrných místech 

v uzavřených plastových lahvích. Písky, kamínky, zemina pravděpodobně z obuvi umyté v umyvadle 

nebo ve sprše také neprospívají čistící technologii. 

Dále připomínám dobu pro ukládání odpadu ve sběrných místech: v Debrně dle rozpisu, nebo po dohodě 

s panem Holcrem. V č. p. 4 ul. Vltavská je otevírací doba ve středu od 14.00 do 18.00 a v sobotu od 

09.00 do 11.00 hodin, nebo se domluvte s panem Formánkem. 

Důležité pravidlo závěrem: KDYŽ NEVÍM KAM S ODPADEM (a nejen s ním), TAK SE ZEPTÁM!!! 

Bilance hospodaření za rok 2019 

Z obce jsme odvezli na skládku 276,64 t odpadu tj. 301,3 kg na obyvatele za rok (mimo vytříditelných 

složek)! 

Ing. Tomáš Vlasák 

 ROK 2019 

 NÁKLADY NA ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ ZÍSKANÉ PROSTŘEDKY 

 POPELNICE 231,34 t 542 009 Kč OD OBČANŮ A FIREM  577 494 Kč  

 NEBEZPEČNÝ ODP. 0,68 t 8 560 Kč PAPÍR – SBĚR       14,79 t  12 352 Kč 

 
PNEU (bez nafty a 
práce)        426 ks 

                   0 
Kč  

  

 

 PLAST  13,45 t 167 360 Kč KOV      11,57 t 40 820 Kč 

 SKLO 8,23 t 9 384 Kč ODĚVY    5,42 t 0 Kč 

 PAPÍR V KONTEJ. 1,73 t 8 372 Kč OD EKO-KOM za 
PLAST, KOV 

SKLO, PAPÍR, NÁPOJ. 
KAR. 

48,35 t 169 258 Kč  

 NÁPOJ. KARTONY 0,29 t 4 600 Kč 

 
VELKOOBJEM. 
ODPAD 36,52 t 73 859 Kč VYŘAZ. ELEKTRO – 

EL. WIN, ECOBAT, 
ASEKOL, EKOLAMP 

14,29 t 14 158 Kč 

 
OLEJE A TUKY 
Z DOM. 0,19 t 500 Kč 

 DŘEVO 8,78 t 14 312 Kč 

    CELKEM - 828 956 Kč + 814 082 Kč 

 BILANCE    - 14 874 Kč   



OBECNÍ Zpravodaj Dolany – Debrno                                       www.dolany.cz 

............................................................................................................................................................................................ 

Březen 2020 - 10 - 

Vítání občánků 2019 

Silvestrovský fotbálek  
Poslední den roku 2019 se konal již tradiční fotbalový zápas. 

Sešlo se nás 20 hráčů, kteří po vánočním hodování již potřebovali provětrat svá těla. Počasí a dobrý 

terén fotbalu nahrávalo a obě mužstva během utkání podala velmi kvalitní výkon, který ocenili i diváci 

na ochozech. V tomto utkání nebyl výsledek zápasu rozhodující, šlo především o to, abychom se sešli a 

pobavili na čerstvém vzduchu. Fotbalové utkání jsme poté rozebrali a zhodnotili v naší restauraci Na 

hřišti. Tímto bych chtěl poděkovat všem zúčastněným hráčům, divákům, Jiřince a Láďovi Miků  a 

Pepíkovi Bartůňkovi za výborné občerstvení.  

Věřím, že se na konci tohoto roku 2020 opět sejdeme a budeme pokračovat v tradici „Silvestrovského 

fotbálku“. 

Jarda Hamouz 

Výhled do budoucnosti 
Když se blíží čas nadělování u stromečku, tradičně 

se v Dolanech koná vítání nových občánků - to je 

takové nadělení radosti pro naši obec. A poslední 

léta jsou opravdu velikým důvodem k radosti, 

protože dětí se rodí víc a víc. I naše škola má 

důvod k radosti, protože byla léta, kdy nám 

hrozilo zavření pro malý počet žáků. Naštěstí 

obecní zastupitelstvo vždy školu podpořilo, škola 

se nikdy nezavřela a teď ji naši malí spoluobčané 

plní a výhledově by ji měli zaplnit až po střechu. 

Dle počtu narozených děti vyplývá, že již další 

školní rok bude přes 40, pak kolem 50 a 

výhledově dokonce kolem 60 žáků v naší škole.  

Člověk míní a Bůh mění, takže kolik přesně žáčků bude navštěvovat naši školu, opravdu nevíme. Ale na 

všechny se těšíme.  

Jarmila Momutová 
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Plánované akce na rok 2020  

21. 3. Bakus (zrušeno) 6. 6. Nohejbalový turnaj 

30. 4. 
Čarodějnice Rej v 

maskách 
19. – 21. 6. 

Dolany v Dolanech – 

v Dolanech u Pardubic 

7. 5. 
Vatra míru a lampionový 

průvod 
29. 8. 

Posvícenská zábava + závod 

dračích lodí 

30. 5. Dětský den 10. 10. 
48. ročník Pochodu Josefa 

Kloučka 

 

Akce Bakus 2020 s odkazem na 
rozhodnutí bezpečnostní rady státu 

zrušena.  

Dle možností se uskuteční 
v náhradním termínu. 
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